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Krajani. Orehka, si lahkb oddahneji, direkcija za infrasvukturo predlag~. d.a 
trasa· drugega tira železnišk,~'proj:ii:· Ljubljana-.Kranj na jugovzhodu{Kranja 
pote.ka po predoru pod Ljubljansko ces~o na t .a~or~. i,:i ne skozi njihovq vas. 

,. l-. • ,. l., 
S1MON.ŠUBIC· •« Tr '!1 na ,naP9ved ~r~entoy. »Po~emlJno ' .' , 

- · • vod ·azain.vesticijev ':.!'j~-j,ovedati t6, da je prihra-
~•nj - » T~ j~zmaga tako'za žel~nice na Di;ekciji. RS za nek'časa pri predlagani rešit• . 
državo, za občino kot i,udi infrastrukturo (DRSI) De- vi iaborepribližnošestdeset · 
za Orehek. -~e ne drug~ga, jana Jurkoi,;ča, da za traso sekund in investicijski Sb;O· . 
s~o kot civilna iniciativa in drugega tira železniške pro- ' šek · privarčevane sekunde 1 

krajevna skupnost opozori- ge Ljubljana- Kranj na jugo- okoli 800 tisoč evrov. Cie' 
Ji, da morajo ti postopki po- vzhodnem območju Kranja ·de na prihranek časa pri raz. 

· tekati bolj javno in da je tre- predlagajo različico Lahore ~čici Orehek-bi bil ta jnv~: 
ba ' j_avrio~t bolje seznanja; ., s pred<;>rnm pod Ljubljansko_,. s.~cijski strošek na privarč~ · :· 
ti. Ce smo s svojimi naved- ··cesto, in torej ne trase sko- · vano sekundo več kot ,:nili,.,, . 
barni, svojimi prizadevanji ~iOrehek, ki so.ji močno_l)a• jon evrov. Ta ~a je tudi za •. 
prispevali vsaj en odstotek k sprotoyali krajani. približno 350_.meirov krajša 
spoznanju, d~'je proga pod \ KQtjevpetekvKranjupo•_ kot i,:asa skozi'.Or~ek,« je 
Ljubljansko cestcrbolj druž. jasnil Jurkovič, v )<oris_tiazli- Jurkovič nanizal argumen- ·· 
beno, okoljsko in urbariistič- .čici La bore, katere ocenjena te ia rešitev i.abore. Kot je 
no sprejemljiva, je bijo vred- investicijska vrednost je 128 . doclil, je pri razlipci Orehek 
no vsega. Cestitarn stroki za milijonov evrov brez DDV, . skrajšanje časa približno poJ · · 
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odlično rešitev,« se je pred- medtem ko je ocena za raz- minute, pri različici .Lahore 
.. sednilc Krajevne· skupnos- tičko Orehek 110~rnilijono/ p;,'pribli~~minuta. i, ·, 

ti Orehek · Drulovka Anže evroy brez DDV, govori več ► 2. stran 
~rihra;It$~~ pri pr~l-~anl ie~itvi ~~re je pribirzn: ·šes\de's.;: seku~~: inV~~ici}ski : . 
strošek priv;rčevane sekunde pa okoli' 800 tisoč ~vrov:, ,-~~; .,,;H · ,. 

Na BledU prva tigOyina lirez embalčlže 
. ·, ' ' ~- : · .· . 

:) ,r, ' -.....: ' . .•, 

V Vodicah so ostali 
breilekarne . 

, .. , i"; · .3i! , . ,:. . ' · l , 

Ob glavni cesti ~a Bledu je zaživel~ prva trg6vina1~retjmbalaže. Deluje v nekdanjem bencinskem 
servisu, ob katerem je že nekaj let tudi tržnica pridelkov in izdelkov lokalnib pridelovalcev. 

ANA JAGODIC DoržAN ........ . s troškov podružnice s 1. ju- · 
ni jem 2023, razlog pa je tudi 
vpomanjkanju kadra. Na vo_
diški občini pojasnjujejo, da 
so .ministrstvo yečkrat po
zvali k izdaj, soglasja. Ker 
so bili neuspešni, so že p_ri· 
s topili k iskanju novega iz•· 
vajalca lekarniške dejavno
sti, za katero sta interes izra
zila d"l! javna zavoda. Na Le- . · 
karniško zbornico Slovenije 
in ministrstvo so tako.posre
dovali vlogi za izdajo mne
nja in soglasja k dovoljenju 
za poslovanje v Vodicah. 

MA!A LIKOSAR 

· Bled - Trgovino, ki so ji na
deli im~ Na kilo, upravlja 
Kmetijsko-gozdarska zacini
ga Gozd Bled, ki s tem krepi 
mrežo lokalnih proizvajal
cev. Kot je pojasnila direk
torica Urša Višak, trgovina 
sledi koncepiu uporabe čim 
manj embalaže. »ZavedaJ!lO · 
se, da popolnoma brez em
balaže ne gre, a v naši trgo
vini je ta le steklena in papir-

. nata, plastiko smo popolno
ma izključili,• je pojasnila, 
ob tem pa dodala, da bo glav
no vodilo trgovine združeva
nje proizvajalcev in ustvarja
nje skupnosti: 

► 4. stran Kupcem bo v pomoč ~odja trgovine Na kilo Nika Fister. ,,...,;.,.,u,~w 

'AKTUALNO KULTURA KMETIJSTVO. 
\Q__ ..,_ Zakaj mladi nočejo Teden filmov igralskih Haskap - jagode, ki so .,J--

o_ kadrovskih štipendij presežkov podobne borovnicam w-u,;;;;;;;;;;;;;;; 
Na Zgornjem ·cOrenjskem številna S s lovesnim odprtjem in podelitvi• Alja! Dolhar iz Predoselj prideluje 

"' podjetja ponujajo kadrovske šti- jo nagrad Društva slovenskih avdi- haskap jagode, ki so po obliki, bar: 
~ · pendije, a štipendiste Je težko ovizualnih igralcev se bo v soboto vi jn b lrusu bolj podobne borovni; 
O\= · pridobijo. Zak.aj mladi nolejo kad- ulel Kranjski igralski filmski festi• am. Strokovnjaki jim pripisujejo 
m= rovs kih lti~ndij? valKnffi. številne zdravilne utinke. 
o-,.._ 
CX>= 
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Vodice - Lekarna Komen
da je s koncem maja zapr• 
la svojo podružnico v Vodi
cah. Dolgoletna koncesio
narka :, lekarniško službo je 
opravljala_ več )<o\ dvajset le.t 
- se je za to ~očila, ker Za
vod za zdrjlvstveno zavaro
vanje Slovenije s strani mi

., nistrstva za. zdravje ni. pre
jel soglasja k dovoljenju za 
poslovanje v sosednji oba

-9-i in je po~ledično napove
dal prenehanje financiranja 

. P.rilogi: Zgo·rnjesav'c 
deželne novice 

ZANIMIVOSTI . VREME 

»Ponija« poganjala Dants, jutri in v četrtek 
. rekordno hitro bo spre=nYivo d-0 

N~ deveti izvedbi Red Bull Goni pretež1!0 oblačno in 
Pony je bilo rekordnih 1490 ude- nestanovitno vreme. 
ldencev. Gorenjka Uura Šimenc 
Je p9stavila nov fenski časovni 

<fi#J\ mejnik. 11/24 °C . , ,. 
24 jutri: pretežno oblačno 
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KOTIČEK ZA NAROČNIKE 

Obletnica mature 
Ob pisanju tega zapisa sem še vedno malce utrujen od pra• 
znovanja oblelnice mature, ki smo ga imeli nedolgo nazaj. 
Nekako nisem navajen precej dolgega druženja z ljudmi, ki 
si želijo aktivnega govorjenja. Ne mislim nič slabega, le to, 
da sem moral pogosto odgovarjati na vprašanja, kaj delam, 
kako sem, koliko Jablet pojem na dan, ali' se kaj ukvarjam s 
športom itd., me je kar malo ulrudil(!. · 
Srečanje smo začeli pred Prešernovim spomeniko~ v središču 

. Ljubljane in ga nadaljevali po ulicah ob pomoči prevoza s po• 
sebnim'meslnim traktorjem , Zaključili smo ga v hotelu T~rist 
z nekam skromnim kosilom. Ko sem prikorakal do spomenika, 
sem pristopil k manjši skupini. Med gospemi in možakarji se 
je takoj začela debata, kako in kaj. Moški del, ki je bil nekam 
okrnjen zaradi preminulih sošolcev, mi je bil v ce loti dobro 
znan in z njimi nisem imel tefav. Bolj kot ne so mi bi~e malce 
neznane sošolke (obiskovali smo srednjo šolo za labo(atorijske 
tehnike). Ve se, da so spremembe na zunaj bolj kot ne s tvar, 
ki ima vpliv na videz posebej pri ženskah. In tako je na Lju• 
bljanskem gradu stopila predme simpatična siva gospa in me 
ogovorila: » No, Franjo, kako ti kaj gre?« »Oh,« sem dejal, »kar 
dobro. Pa t_i, kako si kaj?« Čeprav nisem niti pod razno vedel, 
s kom govorim, mi je zaupen ton, ki ga je gospa imela, nalagal 
previdnost. »A veš,« je rekla, »da se velkrat spomnim n~te, 
kako sva se imela, ko sva bila skupaj v isti pisarni na mestni 
inšpekciji.« Kar»ruknilo« me je, saj sem imel najnšpekciji malo 
kolegic in 10, da je ne poznam, je bilo že kar malo nerodno. Ah, 
seveda se spomnim, sem poskusil: »Ti si imela 'čez' frizerje in 
pedikerje«. Nenadoma se je vidno zresnila, me ostro pogledala 
in rekla: »To pa že ne, moj Franjo! Jaz sem imela povsem drugo 

. področje. A tega, da sem li vročila diplomo višje šole v roke, 
se pa ne spomniš?«faz sem K ... « Moja dolgoletna sošolka in 
»frendica« se je spremenila v starejšo sivo gospo, ki je bila videti 
simpatično. Jasno, da sem _se opravičil, a,mpak napako sem 
naredil in nič mi ni pomagalo, da sem jo božal po rokah in 
omenjal svoj slab spomin. Ko smo za~ljučili oglede po mestu, 
ki so bili zanimivi, smo družno posedli v restavracijo hotela. 
Pri tem ·sem liil malce prevideh, saj nisem želel sedeti blizu · 
tistih, ki so bolj gostobesedni. In tako sem na koncu daljše mize 
našel pr~zen sedež. Nasproti mene je sedela kar dobro znana 
gospa, ki je imela že v srednji šoli resne težave z gibanjem in je 
uporabljala pohodne palice. Nasmehnila se mi je in spregovo
rila sva nekaj besedic, potem pa utihnila .. V miru sva poslušala 
druge govorce, ki jih, kot že rečeno, ni manjkalo. Poleg mene 
se je usedel moj dober prijatelj in sošolec, ki je v zadnjih letih 
po~tal umetnik. Kot sin iz devetčlanske bolj revne družine iz 
Bele krajine je lepo napredoval v glavnem mestu Dolenjske. 
Možakar je bil, bolj redkobeseden, malce pa me je presenetilo, 
ko sem opazil, kako se znoji po obrazu. Nisem.si ga upal vpra
šati, kaj se mu dogaja, saj v prostoru sploh ni bilo vroče. Ure 
druženja so tekle, jaz sem bil vse bolj poln občutkov in želje 
po odhodu. Ker še ni nihče odkprakal iz prostora, nisem smel 
nikamor. Medtem sem zares presenečen odkril, da je kolegica 
nasproti mene priš la na slovesnost direk.tno z Dunaja, ki mi je 
dokaj dobro znan. Povedala je, da tam živi že 53 let in.stanuje v 
samem cenlru mesla. » Kako se pa gibale na takih razdaljah?« 
se nisem mogel ogniti ~prašanju. »Omislila sem si BMW-ja, s 
katerim mirno potujem gor in dol.,; Res sem jo občudoval, saj 
dobro poznam precejšnjo razdaljo med Ljubljano in Dunajem. 
Medtem . je moj prijatelj nenadoma segel v žep in iz njega 
potegnil plastično pravokotno škatlico, ki je pritegnila mojo 
pozornosL Odprl jo je - in glej - razdeljena je bila na osem 
prostorčkov, v katerih so bile različne tablete. Iz vsakega pre
dalčka je vzel po eno, jih natresel na mizo, vzel kozarec z vodo 
in jih popil. Tudi jaz vzamem približno eno tabletko na dan, 
nikakor pa ne takega ~levila kol on. Postrani me je pogledal, 
nakar sem ga vprašal, kaj to pomeni. Ni mi hotel odgovorili. · 
Minilo je že šest ur sedenja, ki so meni pomenile rahlo obreme• 
nitev, in odločno sem razmišljal, da odkorakam na prostost. 
Gladko sem vstal in se poslovil od drušči ne. Sicer nisem bil 
prvi, bolj zgoden od večine pa. Ne glede na opisane stranske 
učinke je bilo praznovanje obletnice uspešno in bom o njem 
razmišljal še kar nekaj časa. Zunaj me je pričakala nevihta z 
dežjem, ki pa mi ni predstavljal težav. 
Ta zanimivi zapis nam je poslal Franjo Jurman iz Medvod. 
Tudi vas vabimo, da nam pošljete svoje dogodivščine na 
koticek@g-glas.si ali na Gorenjski glas, Nazorjeva 1, 4000 Kranj. 
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Vlaki bodo zavili na L·abore 
◄ 1. st ran 

Predor pod Ljubljansko 
cesto bo dolg okoli 2,4 kilo• 
metra, hitrosti na tem od· 
seku pa bodo znašale 160 

km/h. Porušiti ne bo treba 
nobenega objekta, kot pa je 
na vprašanje Gorenjskega 
glasa odgovoril Jurkovič, na 
Laborah ne predvidevajo po· 

·stajališča, saj da so se pred 
približno dvema mesecema 
zavezali, da tega postajališča 
ne bodo vkljulevali v pro
jekt. Po njegovih besedah 
bodo sicer z vsemi predla
ganimi optimizacijami pro• 
ge las potovanja z vlakom od 
Ljubljane do Kranja skrajša
li za štiri do devet minut, od· 
visno ~d tipa vlaka. 

Drugi tir zgrajen do 
leta 2.030 

DRSI- bo predlog držav• 
nega prostorskega načrta 

(DPN) za progo Ljublj'!fla
·Kranj pripravil in ga pos
redoval ministrstvu za. na• 
ravne vire in prostor do za. 
četka septembra. Gradivo 
mora nato potrditi poseb• 
na projektna skupina, nakar 
bo,ministrstvo razpisalo jav
no· razgrni lev. Kot je pojas
nil Jurkovič, so sprva pred• 
videvali, da bo javna razgla
sitev potekala še pred polet• 
nimi počitnicami, vendar pa 
mora vlada pred'tem še spre
jeti sklep o razdelitvi držav. 
nega prostorskega načrta za 
nadgradnjo železniške pro'. 
ge med Ljubljano in Jeseni• 
cami na dva dela, zalo zamik 
na jesen. »Računamo, da bi 
bil v začetku prihodnjega 
leta DPN sprejet, seveda od
visnQ tudi od poteka javne 
razgrnitve, števila pripomb 
in odziva. Potem je predvi
deno, da pristopimo k izde
lavi projektne dokurnen_ta
cije, odkupu zemljišč in na• 
zadnje k izvedbi. Plani so; 
da bi bil predvidoma do leta 
2030 drugi tir lahko zgrajen. 
Posfopek je predviden na 
na&,, da najprej umestimo 
novo progo v prostor, nato 
pristopimo h gradnji nove• 
ga tira in potem nanj preu• 
smerimo ves promet. v dru
gi fazi pa pristopimo k •ari•· 
ciji oziroma nadgradnji ob
stoječega tira. V končni fazi 
bosta oba tira skupaj, eden 
zraven drugega,« je razložil 
Jurkovil. 

Kot je še pojasnil, je stro• 
ka v fazi optimizacij na ob, 
močju jugovzhoda Kranja 
obravnavala več razlioc (ob 
obstoječi trasi, skozi Orehek 
z več podrazliocami in ta
bore), po njihovi primerja
vi pa se je odločila za rešitev 
La bore. Zanjo sta se sicer go
reče zavzemali tudi civilna 
iniciativa in krajevna skup
nost » Tu ne moremo govo
riti o zmagovalcu. Prav je, da 
strokovnjaki zakljuojosvojo 
nalogo in da dobimo njihove 

. »Zelo pomembno je, da smo dali strokovnjakom čas, da so zaključili svoje delo,« je 
poudaril Dejan Jurkovič iz DRSI. /Fo10: l1ntOold • 

zaključke, do katerih pa se. 
lahko politirno opredelju• 
jemo,• je Jurkovič odgovo
ril na vprašanje o končnem 
zmagovalcu. 

Bratušek: Neresnice 
razjezile ljudi 

infrastrukturnih projektih 
večkrat trčimo na ovire. Mi 
.smo tega navajeni, delamo z 
roko v roki s stroko in lo se 
mi zdi ključno•.« 

Tršan: Nobena navedba 
izmiš ljotina 

·Ministrica za infrastruktu
ro AJenl<a Bratušek je ob raz• 
kritju predlagane trase dru-. 
gega tira poudarila, da so se 
zadnja dva mese(a ukvarja• · 
li z nekaterimi neresničnimi 

Predsednik KS Orehek · 
Drulovka 'Anže Tršan se z 
očitki ministrice o navaja• 
nju neresničnih podatkov 
ne strinja. »S tem se. nemo
rem strinjati. Se enkratpog• 

Anže Tršan, predsednik KS Orehek• Drulovka: »Kar so sedaj 
potrd.ili, je dejansko daleč najboljša re.šitev.« ' '"«'."'• 0ou 

podatki, ki so ljudi v Kranju, 
ki je tudi n jena obona, ne• 
koliko razjezili. »Pred dob• 
tirna dvema mesecema smo 
imeli v nabito polni dvorani 
Mestne občine Kranj posvet 
s krajani Orehka, kjer smo 
jim jasno povedali, da nobe
na odločitev še ni bila spre
jeta. Da teče postopek, da 
se preverja več tras in danes 

• vam in njim' dokazujemo, · 
da so tiste naše besede tak-

Jejte objavo podžupana J•· 
neza Černeta s 1. aprila, kjer 
je pokazal, da bo ena vari• 
anta, govoril je o nadome
stnih zemljiščih, govoril je 
o rušitvah objektov. Mi smo 
na podlagi vseh informacij 
javnega značaja dobili na• 
črte, trase, zapisnike raznih 
sestankov. Nobena naša na• 
vedba ni bila na podlagi iz· 
mišljotin, ampak na podla• 
gi dokumentacije, ki smo jo 

Z vsemi optimizacijami proge bodo čas potovanja z 

vlakom od Ljubljane do Kranja skrajšali za od š tiri 

do devet minut, odvisno od tipa vlaka. To po·meni 

skrajšanje približno 25 odstotkov potovalnega časa. 

rat absolutno držale,• je de• 
jala in dodala: »Mogoče sem 
jaz lahko tista in se ljudem 
na o rehku opravičim za vse 
zgodbe, ki so iih v teh m ese• 
cih poslušali, vse stvari, ki so 
jih razjezile. Je pa res, da na 

prejeli s s trani občine, drža· 
. ve ali ministrstva. Kot pred

sednik KS moram zastopa•· 
ti interese krajanov Oreh
ka in Drulovke. Mislim pa, 
da smo pokazali, da nas taki 
problemi povezujejo. Vas 

se je dejansko ponovno po• 
vezala.« 

Tršana veseli tudi napo
ved, da bo po zgraditvi dru· 
gega tira sedanja trasa že
leznišk.e proge na območju 
Orehka ukinjena. »Od vse• 
ga začetka smo trdili, da no
temo prestaviti problema od 
določenih hiš na druge hiše 
in s tem drugim ljudem kraj
šati spanca, ampak da se naj• 
de celostna rešitev. Mislim, 
!la je to, kar so sedaj potrdi: 
li, dejansko daleč najboljša 
rešitev, saj je tudi po naved· 
bah Jurkoviča tehnično naj• 
boljša. Za µašo KS pa ta od· 
ločitev pomeni, da se bo po 
150 letih spet lahko poveza. 
la, kar pomeni, da vasi· Dru• 
lovka in Orehek ne bosta več 
ločeni z železniško progo,« 
je poudaril. 

Rakovec Hitra 
povezava ključna 

S predlagano traso je za
dovoljen tudi kranjski žu'. 
pan Matjaž Rakovec: »Pred• 
vsem to, da dobimo hitro 
povezavo z glavnim mes• 
tom, je ključnega pome
na. Na to vežemo tudi nov 
centralni potniški terminal. 
Lahko smo samo zadovolj
ni: najmanj invazivna vari
anta je zdaj sprejeta in lahko 
se zahvalimo ministrstvu za 
infrastrukturo in ministri• 
ci, ki je obenem tudi naša 
občanka, da so sprejeli to 
odločitev. Dobra je tako za 
gospodarstvo kol tudi za 
naše občane.« 

V zvezi z dodatnim posta
jališčem, ki zdaj na Laborah 
ni predvideno, so n~ Mestni 
občni Kranj pojasnili, da bi 
bilo zaradi boljše povezlji
vosti smiselno, da bi se na 
območju med glavno Žele• 
zniško postajo Kranj in Ško
fjo Loko postavilo še eno po· 
stajaliUe. »Je pa §e prezgo
daj govoriti, ali je to sploh iz. 
vedljivo. Morda to ne bi bilo 
pri Laborah, ampak bi bilo 
izvedljivo šele nekje pri Bi· 
1njah ali Žabnici,« so dodali. 


